
 

 

Friskis & Svettis avd Bærum 

Referat styremøte 
 

 

 

Til stede: Martine Solberg, Aina Eggen, Brit Stavik, Christoffer Johansson, Janne Distad, Michel Mateos, Inger Louise Stange og Elisabeth Sageng 
Ikke møtt: Tobias Alfsen, Malene Juliette Myrenge 
Avholdt: 13.5.20 
Referent: Elisabeth Sageng  
Neste møte: mandag 25.5 kl 17.00 (enten møte på Avløs eller via teams) 
 

Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

1. Innkalling, agenda og 
referat 
 

Godkjent  
Møtet ble avholdt via teams 
 

 

2. Økonomi og likviditet Likviditeten begynte å bli ganske stram. Kommunen bevilger midler til idrettslag, og foreløpig er Friskis 
Bærum tildelt kr 500.000. Kommunen v/Eystein Weltzien kjenner idrettslagene godt. 

Driftsstøtten er også på vei med kr 350.000, i tillegg til LAM (lokale aktivitetsmidler) med kr 356.000. 
Kommer tidligere enn før for å sikre likviditet til idrettslagene.  

Bærum Idrettsråd (BIR) skal leie lokale i Friskis kr 30.000 pr år. 

Status: Når midlene kommer, betaler Friskis det vi har utestående for å bistå til å opprettholde drift til de 
vi skylder penger. 

Medlemsinntekter: ca 150.000 avtalegiro pr måned. 

Status medlemmer: 91 oppsigelser, 47 frys – ca 60-70.000 pr måneden. Det er en god blanding av eldre 
og yngre. Flere signaliserer at de kommer tilbake så snart vi åpner. 

Status treninger: stadig flere er med på live-streamtreningene og antallet øker. Dette fortsetter vi med! 
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Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

 Status korona 
Gjønnes 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Utearrangement  
 
 
 
Første arrangement 
 
 
 
 
 
 
Åpning 15. juni 
 
 
 
 
 

• Gjønnes 
o oppstart treninger i Gjønneshallen mandag 18. mai. Må kommunisere timeplan til leder 

Gjønneshallen for slusing av mosjonister inn i treningen 
o det er utelukkende plass til 12 mosjonister pr trening, jympa og vektstang derfor bør det 

være to påfølgende timer 
o det er logistikk og administrasjon rundt dette: utstyr, verter, instruktører, smittevern mm 
o Fekteklubben skal fortsette å leie plassen av oss 
o Det er fordeler og ulemper med å starte treninger på Gjønnes 

Konklusjon: vi åpner IKKE Gjønnes, men satser på utetrening frem til 15. juni til dette må musikkutstyret 
skal testes. 

Om utetrening: må søke om arrangement hvis det skal være mer enn 20 personer. Vi kan ha arrangere 
med inntil 50 personer. Etter første runde med utearrangement lages mal til hvordan denne typen 
arrangementene skal løses. Første runde med utetrening 14.5  

• Vask av apperater, de som bruker apperater/sykler skal gjøres av egne personer 

• Ingen skal inn i lokalet 

• Inngang og utgang skal skje på forskjellige steder 

• Alle mosjonister må merkes i app for evt smittesporing 

• Epost er sendt alle som er meldt på timene 
 
 

• Hvem kan ha timer/timeplan 

• Forutsetter at materiale er på plass (plakater (smittevern), ballonger, lokaler, timeplan er på plass, etc 
er ok  

• Vi må åpne ORDENTLIG 

• Foreningsmøte Norge – informasjon med oppsummering sendt alle i styret 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Elisabeth  
 
 
Elisabeth 
og 
arbgruppe 
 
 
 
 
 
Janne 
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Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

 Status fra daglig leder 
 
 
 
 
 
Permittering 
 
 
 
Oppgaver som skal løses: 

Timeplan høst- status 

• Etterlyst hvilke timer instruktører kan ha til høsten, raske tilbakemeldinger 

• Utfordrende oppgave å få plass til alle timene på Avløs 

• Det er timer på dagtid alle dager 

• Henter Anne-Lene inn 50 % fra mandag 18. mai. Daglig leder har ansvaret for hvilke oppgaver 
Anne-Lene skal ha fokus på. 

 

Nedrigg av Gjønnes 

• Salen må males 

• Utstyr flyttes tilbake til Avløs 

 

Janne 

 Eventuelt   

 


